
Protokoll styrelsemöte 240111 19.00, Bikupan.

Närvarande: Håkan, Bo, Jens, Danne, Erik, Henrik

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll fastställs.

4. Ekonomisk rapport

Bosse drar senaste ekonomirapporten.

Ekonomin är god.

Den ekonomiska rapporten fastställs.

5. Register/Hemsida/Facebook

1 medlem som gått ur klubben. Förslag på att alla i styrelsen ska ha någon form av

kontaktinfo. Det tas vidare med berörda.

6. Varvet

1 medlem har missat sin rondering. I övrigt har det fungerat bra.

7. Klubben

Ordföranden tar upp frågan med förändring i styrelsen.

Sittande kommer att föreslås med den förändringen att ny kassör kommer att

föreslås. Ersättning till kassör fastställs av styrelsen till 15000kr.

Jens har skickat in 2st bidragsansökningar. Föreningsanläggning och Drift- och

underhåll. Båda hamnar hos Östersunds kommun.

Har tittat på Båtunionen och hos Vattenregleringen. Hittade inga lämpliga bidrag att

söka där. I övrigt diskuteras att om man skulle göra en större ansökan inför större

projekt och ”ombyggnationer” så skulle Allmänna arvsfonden kunna vara aktuell.

Styrelsen beslutar att söka bidrag (Bygdemedel) för att byta kapellen som täcker

ingångarna till båthusen.

8. PåG

Ska fyllas på och ärenden ska avslutas.

Koll av åtkomst måste göras. Erik ska läggas till som behörig.



9. Övriga frågor

Årsmöte fastställt till tisdagen den 12/3. 19.00 Bikupan. Föreslås att vi ska ansluta oss till

Billecta som hanterar fakturering av medlemsavgifter. Väldigt låg kostnad. Styrelsen beslutar

att vi ska ansluta oss till Billecta.

10. Nästa möte

Styrelsemöte 2024-02-13, 19.00, Bikupan.


